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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:473 Radio- och tv-avgiften

I april förra året gav riksdagen regeringen till känna att radio- och tv-avgiften 
bör ses över genom en parlamentarisk utredning. Trots det har det ännu inte 
hänt något från regeringens sida, ingen utredning har påbörjats och inget 
besked har getts huruvida det kommer att ske.

Teknikutvecklingen har sprungit ifrån dagens licensverklighet. Det går i dag att 
ta del av i stort sett hela public services utbud på telefoner eller läsplattor som 
inte omfattas av licenskravet. Regelverket måste ses över, och det vore klokt att 
göra det i god tid innan det nuvarande sändningstillståndet löper ut 2020.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

 

Avser ministern att följa riksdagens tillkännagivande och låta utreda radio- och 
tv-avgiftens framtida utformning?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-03-09
Besvaras senast
2016-03-23


